
                        Iniciativa      
 

LÁDVÍ NENÍ AUTOBUSÁK! 
 

pořádá v úterý  
 

10. 11. 2015   7:30 – 8:30 
 

demonstraci 
 

za snížení počtu 
příměstských linek na Ládví 

 
Umožněme budoucí rozvoj integrace 

v podobě atraktivní pro Pražany i Středočechy! 
 

– Přijďte na zastávku Ládví a podpořte nás – 

 
Sledujte vývoj a bližší informace: 

 
http://www.ladvineniautobusak.cz/ 

 
 
 

http://www.ladvineniautobusak.cz/


Protestujeme! 
 

 Ukončení všech integrovaných linek z Mělnicka a Neratovicka na 
Ládví je v rozporu s usnesením Rady MČ Praha 8 z června 2014, 
usnesením Zastupitelstva MČ Praha 8 z června 2015 a dvěma 
peticemi občanů z let 2014 a 2015 (4 tisíce podpisů!). 

 Kapacita zastávky Ládví nebyla nikdy projektována jako 
dostatečná pro zakončení více než dvou integrovaných linek. 

 Množství odstavných ploch na Ládví je omezené a příměstské 
linky manipulačně odstavují kilometry daleko na Sídliště Ďáblice a 
Polikliniku Prosek. 

 Zázemí pro řidiče příměstských linek je naprosto nedostatečné. 

 Zakončení všech linek na Ládví se vylučuje s budoucím rozvojem 
integrace postupným nárůstem počtu spojů, zaváděním 
kloubových busů, či přidáním další linky. 

 Je nepřijatelné vybudovat uprostřed rezidenční čtvrti nový 
autobusák, když je perfektní infrastruktura volná na Letňanech. 
 

Požadujeme! 
 

pro rezidenty:  

 Ukončení linek 349 a 369 z Mělnicka nejrychlejší trasou na 
terminál Letňany, bez negativních dopadů na rezidenční oblasti.  

 Odbourání manipulačních jízd na odstavy Sídliště Ďáblice a 
Poliklinika Prosek. 

 Řešení parkovacích míst na Kobylisích a Ládví. 
 

pro dojíždějící:  

 Zavedení nových vlakových zastávek v Neratovicích – preference 
kolejové dopravy. 

 Rychlíková autobusová linka z Neratovic doplňující linku 348 
ukončená na Letňany. 

 Navýšení počtu souprav metra C v úseku Ládví – Letňany v ranní 
a odpolední špičce. 


